
ļ²slo 1 đNOR 2020 

BorskĪ zpravodaj 

 

TJ DRUģSTEVNĊK BORY  
Zve vĢechny obľany na  

TRADIļNĊ  

VEPŒOV£ HODY  

V SOBOTU 7.3.2020.  
Sportovn² kabiny u fotbalov®ho hŔiĢtņ. 

Zaľ²n§me r§no, a dobroty k ochutn§n² 

budou pŔipraveny po poledni. 

Dejme hlavy dohromady .. 

é.a pojŀme spolu tvoŔit spoleľnou 

budoucnost. 

Obec Bory, Zdrav§ obec Bory a MA 21 zvou vĢechny  

obľany na: 

VEŒEJN£ FĎRUM 2020  
Stœeda 18.3.2020 v 17. hod. budova Ođ 

PŔijŀte diskutovat o t®matech, kter§ v§s zaj²maj².  

Nebo o t®matech, kter§ v§s tr§p². 

Spoleľn® hled§n² a stanoven² aktu§ln²ch 10 P. 

Moderovat bude opņt Marta Vencovsk§ 

- expert Zdrav®ho Kraje Vysoľina 

 Je skvņl®, Ĥe pŔiĢlo opņt tolik masek. A opņt s n§padem!  

Poľas² bylo par§dn² a n§lada skvņl§.           

         Foto Pavel KŔ²Ĥ a Lucie Dost§lov§ 


